
Referat til bestyrelsesmøde i HG-fodbold den 12.04.2023 

Deltagere: Peter Ditlevsen, Kim Jensen, 
Michael Helsinghoff, Henning Olsen, Tommy 
Lauth, Vivi Berthelsen, Henrik Hansen 
Tid:  18.30 
Sted: Klubhuset 
 

Mødeleder: Peter Ditlevsen  
Referent: Tina Sandager 
Fraværende med afbud:   
Særlige indbudte:  

  Emne Hvad skal vi 
udrette? Formål 

Proces Tid Beslutning og hvem gør hvad?                                                                  

1 Dagsorden 
 
 

Godkendelse af 
dagsorden 

  Godkendt 
 

2 Økonomi 
 
 

 Tommy Lauth 
orienterer 

 Regnskab bogført frem til 1/4.-2023 
Indmeldelse af nye medlemmer via Tommy 
fungerer fint. 
60 spillere stadig i restance, disse bliver 
rykket på ny efter weekenden 
 

3  Kiosk 
 
 

 Vivi orienterer  Henrik har fået et tilbud på folie til 
kioskvogn, som er markant billigere end 
første tilbud. Michael har ikke fået nogen 
tilbagemelding fra sin kontakt. Vivi 
kontakter selv engang. 
13/4 holdes møde om fordeling af vagter, 
skulle være afholdt tidligere, men blev 
udskudt.  
Italiensk ismaskine tilbud modtaget, men 
takket nej tak pga. pris. Kører videre med 
nuværende leverandør. 
Popcornmaskine, som blev indkøbt sidste 
år er fundet i køkken. 
Hegn ved kioskvogn, skal indkøbes 
 

4 Træner kabale 
/kontrakter  
 

 Peter  For at komme på forkant: 
Kim/Henrik tager ungdom (fra U12/13) 
Glen tager ungdom piger og dame senior 
Michael tager U19 og opefter 
Børnetrænere gavekort 
Nuværende afregning afholdes. 
Deadline – skal være igangsat inden næste 
bestyrelsesmøde. 
  

5 Nyt fra årgangene 
 
 

børn-ungdom 
drenge og piger-
senior  
 

  Børnene – Martin, ny udviklingstræner,  er 
der nu lavet aftale med, møde afholdes 
med ham og Søs snarest. 
Martin skal også være del af sportsligt 
udvalg. 
Ellers kører det godt med børnene, men de 
ønsker mere tid på kunst, tiderne også ok. 
Der ledes stadig efter en lignende 
udviklingstræner til ungdom.  
Herre ungdom – baneplan er udarbejdet af 
Glen, Kim og Henrik udfra de forskellige 
ønsker.  



Efter omrokering af trænere på U15D er 
der ved at være ro på årgangen. Bla. lige 
afholdt positivt forældremøde. 
Pigesiden – ikke noget nyt, kører godt 
Herre senior – 1. hold kører fint, 3. hold 
passer sig selv. U19 D kan ikke finde nogle 
trænere, men holdet samarbejder godt 
med U17 + senior 
 

6 Nyt fra formanden 
 

Orientering fra 
div. møder 
 

Peter 
Ditlevsen 
orienterer 
 
 

 Tilbud på målparkering 17.000,- som er sat 
i gang – plads til 11+8 mandsmål. 
Vaskemaskine rep. 15.000,- for 30 år gl. 
vaskemaskine. Forventer nye koster 45.000 
for stor, og 25.000 for mindre. Miele 
kommer forbi og giver tilbud. 
Tommy tjekker om man evt. kan lease 
dette. 
Der er kommet ny børnestrategi fra DBU 
bla. at piger og drenge skal træner sammen 
helt op til U12. 
Tommy finder en dato med Hans fra OK, 
som vil komme forbi. 
Fodboldskole pt. 200 spillere tilmeldt. 
 

7 Betaling af 
stævnegebyr til DGI 
stævner – gør vi 
stadig det ? 
 
 

 Tommy  Holdgebyr til alm stævner til de små 
årgange (U6-U10) betaler klubben - ikke 
event stævner, disse betaler 
holdet/årgangen selv for (der kan stadig 
søges 100,- pr. spiller pr. år) 

8  
 
 

    
 

9  
 
 

    

10  
 
 

    

11  
 
 

    

12  
 
 

    

     Næste møde onsdag 3/5 kl. 18.30 
Kim sørger for mad 
 

      
 
 

 


